
Protokół Nr XXXIII/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 lipca 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Stwierdził iż w chwili rozpoczęcia obrad sesji 
obecnych jest 10 radnych co stanowi wystarczające quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Sobotę. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał: 

1. W sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w Olkuszu w sprawie 
przekształcenia Zespołu Opieki Zdrowotnej w Olkuszu, 

2. W sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do tworzonego Stowarzyszenia – 
Lokalna Grupa Rybacka pn. „Jędrzejowska Ryba”. 

Głosowanie 
10 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej – spółka z udziałem gminy, za rok 2008. 
6. Uchwała w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę Sędziszów 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 
7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości położonej w Zielonkach. 
8. Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 
opróżnienia zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie gminy Sędziszów. 

9. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w 

Olkuszu w sprawie przekształcenia ZOZ w Olkuszu. 
11. Uchwała w sprawie przystąpienia do tworzonego Stowarzyszenia – Lokalna 

Grupa Rybacka – pn. „Jędrzejowska Ryba”. 
12. Wolne wnioski i dyskusja. 
13. Odpowiedzi na interpelacje. 
14. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
10 głosów – za 



Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( materiał 
stanowi załącznik do protokołu). 
Inwestycja przebudowa Dworku nie została jeszcze ostatecznie rozliczona z 
wykonawcą, nie było wszystkich faktur za wykonane prace. Wysłaliśmy pismo o 
naliczeniu kar umownych. 
Ad. 4 
Radny J. Strzelec 
- wyciąć drzew przy drodze powiatowej Przełaj 60, przy wyjeździe z pól brak 
widoczności, przy drodze gminnej Przełaj 73 wyciąć zarośla i zakrzaczenia. 
Radny J.Wiencek 
- zapytał o jaki okres przesunięta zostanie kanalizacja, czy modernizacja 
oczyszczalni ruszy w tym roku? 
Radny Z. Gładki 
- w ubiegłym roku zrobiono rów a teraz woda niszczy, płyty ażurowe są 
wymulone, 
- drogi powiatowe zarośnięte w Pawłowicach niewidoczny rozjazd , zgłosić do 
ZDP mieli to zrobić. 
Radny Z.Sobota 
- w Borszowicach jest 1 gospodarstwo tak zarośnięte że dzikie zwierzęta się 
gnieżdżą, proszę wystosować pismo o uprzątnięcie. 
- mieszkańcy Zapusty nadal przyorują i niszczą drogę. 
Radny W.Tabor 
- droga od kaplicy do remizy w Gniewięcinie zarośnięte pobocza, mieszka tam 
wiele starszych osób oni sami tego nie usuną, 
- nie otrzymałem odpowiedzi na interpelację dotyczącą oświetlenia ulicznego w 
stronę Tabora. 
Pan Przewodniczący 
- wykosić krzaki na Piaskowej i pomalować most na Jędrzejowskiej. 
Ad. 5 
Pan S. Długosz członek Rady Nadzorczej SPEC 
- przedstawił sprawozdanie z działalności SPEC za 2008 rok ( materiał w 
załączeniu). 
Prezes SPEC 
- trudno uzupełniać wypowiedź Pana Długosza. Jesteśmy na etapie rozliczania 
dotacji w kwocie 1 600 000 przy wartości całej inwestycji 4 100 000zł, do 
spłacenia zostało 2,5 mln do WFOŚ, pożyczki do Urzędu Miejskiego, zaliczki do 
SEFAKO i kredytów bieżących na zakup węgla. W bieżącym roku zrobiliśmy 
izolację estakady napowietrznej 400mb, planujemy wykonanie przyłączy obiektów 
przy ul. Leśnej, Dworcowej, przy targowisku. 
 Ad. 6 
Pan Przewodniczący 



- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 
Sędziszów publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 
Głosowanie 
12 głosów – za                     uchwała Nr XXXIII/317/2009 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości położonej w Zielonkach. 
Pan Burmistrz 
- temat był przedyskutowany na posiedzeniach Komisji decyzja w kierunku 
dzierżawy, jest to duża odwaga samorządu. Przedsięwzięcie bardzo pozytywne. 
Proszę tak poukładać finansowo i organizacyjnie aby podołać temu 
przedsięwzięciu. Perspektywy rozwoju wg biznes planu są ,jeśli dacie radę to 
będzie coś pięknego dla środowiska. Otrzymujecie duży kredyt zaufania od 
samorządu proszę nas nie zawieźć. 
Pani D. Lipiec 
- gdybyśmy nie wierzyli że nam się uda nie przyszlibyśmy o wydzierżawienie. 
Będziemy robić wszystko aby radni byli z nas dumni, samorząd będzie miał swój 
udział w tworzeniu tego ośrodka. 
Pan Przewodniczący  
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
12 głosów – za            uchwała Nr XXXIII/318/2009 
Ad. 8 
Pani H.Barska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Sędziszów 
Głosowanie  
12 głosów – za              uchwała Nr XXXIII/319/2009 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy – dotyczy zmiany 
załączników do uchwały budżetowej Nr 3,3a,4,4a,4b,5,9 i 12 
Głosowanie 
12 głosów – za             uchwała Nr XXXIII/320/2009 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy, dotyczy przeniesienia 
środków w dziale Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska 
Głosowanie 
12 głosów – za               uchwała Nr XXXIII/321/2009 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wrażenia opinii o uchwale Rady Powiatu w Olkuszu 
w sprawie przekształcenia Zespołu Opieki Zdrowotnej w Olkuszu. 
Głosowanie  



12 głosów – za                   uchwała Nr XXXIII/322/2009 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przystąpienia do tworzonego Stowarzyszenia – Lokalna 

Grupa Rybacka pn. „Jędrzejowska Ryba”. 
Radny J.Wiencek 
- zapytał czy będziemy płacić składki, czy gmina będzie mogła skorzystać z funduszy 

unijnych a czy tylko gospodarstwo rybackie. 
Pani Sekretarz 

       - na pewno zostaną ustalone składki członkowskie od gmin. Gmina może skorzystać 
np.na regulacje grobli itp. W skali kraju będzie wybranych 30 takich Grup Lokalnych. 
Pan Przewodniczący 
- poddał Uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
6 głosów – za 
4 głosy przeciw 

        2 głosy – wstrzymujące się     uchwała Nr XXXIII/323/2009 
         Radna B. Wójcik 
      - to co się mówi na Komisjach nie liczy się, każdy radny jest lekceważony. 
        Radny J.Strzelec 
      - radna może ma rację ale nie była na spotkaniu z przedstawicielami Stowarzyszenia, ale 

żeby wszyscy radni wiedzieli trzeba było poprosić wszystkich. 
        Radny Z.Konieczny 
        - to było posiedzenie wspólne Komisji Rolnictwa i Drogownictwa Starosta dowiedział 

się o posiedzeniu i uznał że Komisja Rolnictwa jest kompetentna w tej sprawie i 
zapowiedzieli się że przyjadą. 

        Radny J.Strzelec 
        - jak to zapowiedzieli się, czy było zaproszenie jeśli tak to kto ich zaprosił. 

Przewodniczący sam nie decyduje za Komisję. 
        Pan Burmistrz 

- poprosił Radę o pomoc w wytypowaniu Sołtysa Roku, podał 4 kandydatury, 
wybierając osoby kierowałem zaangażowaniem w integrację środowiska wiejskiego, 
współpracę z Urzędem, przekazywanie sprawozdania z działalności rocznej. 
Zielonki – pomoc w przeprowadzeniu etapu dojścia do dzierżawy szkoły pod ośrodek 
                 rehabilitacyjno-edukacyjny, coroczne sprawozdania, udział w każdej sesji. 
Sosnowiec – integracja środowiska wiejskiego, działania w kierunku urządzenia 
                      świetlicy, częsty kontakt z Urzędem, 
Swaryszów – integracja wsi kilka razy w roku, założenie Komitetu Wodociągowego, 
                       udział w sesjach. 
Krzcięcice – podobnie jak pozostali, współpraca z OSP i Parafią. 
W tym roku jednak na Sołtysa Roku 2009 proponuję Pana Eugeniusza Gurdziela sołtysa 
Zielonek. 
Radny J.Strzelec 
- podał Pan 4 osoby, w tej materii Burmistrz powinien podjąć decyzję. 
Pan Burmistrz 



- u nas ze wszystkimi sołtysami jest dobra współpraca z Urzędem, z radą ale wybrać 
musimy 1 osobę. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- jak zwykle mam trochę inne zdanie, po to jest Komisja Rolnictwa aby takie typowania 
na Dożynki robiła i wspólne stanowisko przedstawiała Radzie. Nie mam nic do 
wymienionych osób ale to Komisja Rolnictwa powinna brać czynny udział w 
organizacji Dożynek. Burmistrz nie jest wyrocznią i nie wie wszystkiego najlepiej. 
Szanuję Burmistrza ale mam wiele zastrzeżeń do form w jakich przedstawia pewne 
sprawy. Proszę o traktowanie tych spraw bardziej kolegialnie. 
Radny Z.Sobota 
- w Zielonkach przy likwidacji szkoły były nieprzyjemne sytuacje, sołtys pomagał 
łagodzić nastroje i naraził się mieszkańcom, nauczycielom. Uważam że propozycja 
Burmistrza jest słuszna. 
Radny J.Strzelec 
- zapytał jak to się odbywało dotychczas? 
Pani Sekretarz 
- pierwszy raz była wytypowana do Wąchocka Pani Sołtys  z Tarnawy dostała tam 
wyróżnienie i myśmy ją też uhonorowali. W tym roku nie zgłaszaliśmy do Wąchocka 
tylko chcemy wybrać u nas. 
Radny J. Strzelec 
- proponuję losowanie i będzie sprawiedliwie. 
Pan Burmistrz 
- ja podaję swoją kandydaturę jeśli są inne to proszę zgłaszać. W Komisji jest tylko 5 
osób dlatego zgłaszam na sesji, być może na przyszłość trzeba dopracować procedurę. 
Wszystkim sołtysom trzeba dziękować bo wszyscy dobrze pracują. 
Moja propozycja na 2009 rok jest Pan E. Gurdziel. 
Radny W.Tabor 
- z całym szacunkiem dla Sołtysów ale są jeszcze Przewodniczący osiedli. 
Radny J.Strzelec 
- Burmistrz decyduje bo podpisuje umowy z sołtysami i najlepiej zna ich pracę. 
Pan Burmistrz 
- to jest odrębna sprawa, na osiedlach jest inna specyfika pracy, jeśli uważacie że 
Burmistrz ma zdecydować to dziękuję. 
Proponuję przegłosować kandydaturę  p. Eugeniusza Gurdziela na Sołtysa Roku 2009. 
głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się 
Radny Z.Konieczny 
- zapytał kiedy będą prace w Klimontowie związane z wymianą dachu? 
- co ze świetlicami wiejskimi? 
Pan Burmistrz 
- uzgodniliśmy z Panią Dyrektor, że trzeba zrobić generalny remont z częściową 
wymianą więźby dachowej, przygotujemy dokumentację i zabezpieczymy środki na 
2010r. 
Pani H. Barska 
- jutro dowieziemy wnioski do WFOŚ i będziemy robić. 



Radny Z. Koniezny 
- co z kontynuacją wodociągu w Podsadku? 
Pan Burmistrz 
- musi być racjonalna liczba chętnych, robimy w Szałasie gdzie wszyscy mieszkańcy się 
dołączają, podobnie w Swaryszowie jest ok. 90% chętnych, jeśli tak będzie w Podsadku 
to będziemy robić. 
Sołtys W. Grabek 
- dziwię się że Pani Dyrektor zgodziła się na przesunięcie na następny rok a co z tymi 
pieniędzmi? 
Pan Burmistrz 
- będą przesunięte na następny rok, uważam że będzie to kompleksowe załatwienie 
tematu. 
Radna B.Wójcik 
- proszę o informację czy drzewa przy ul. Spółdzielczej będą podcięte czy nie? 
Pani H.Barska 
- będą podcięte na całkowitą wycinkę nie dostaliśmy zgody. 
Radny J. Strzelec 
- czytał Pan w informacji o pracy, że nie zakończono rozliczenia Dworku, czy nie będż 
jeszcze czegoś od nas chcieli? 
Pan Burmistrz 
- jest po odbiorze technicznym, było wiele usterek zostały usunięte. Była decyzja o 
oddanie w użytkowanie jako DPS, teraz CARITAS bierze na siebie przystosowanie pod 
potrzeby ZOL. Rozliczenie gminy z wykonawcą nie wpływa na to aby Caritas 
rozpoczął działalność. 
Radny Z. Gładki 
- pomiary zakończyły się na wysokości posesji p. Rosół ok. 500m a dalsze 200m 
problem został, 
- co roku interwencyjni podcinają drzewa a właściciele posesji mają z głowy i nikt nie 
chce robić, p. Mucha obiecał podciąć i nic nie robi, myśmy się chyba nie zrozumieli. 
Radny J.Wiencek 
- czy zatrudnienie w DPS będzie tylko z naszego terenu? 
Pan Burmistrz 
- Kierownikiem ma być Pani Haniaczyk, zostaną połączone te dwie jednostki, 
zatrudnienie 5 pielęgniarek, 4 opiekunki i 1 kucharka. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- jak jest ustalone, kto będzie przyjmował pensjonariuszy? 
Pan Burmistrz 
- w umowie jest zapisane że dla gminy ma być 5 miejsc po kosztach własnych, jeśli 
będą chętni. 
Pani Sekretarz 
- to nie znaczy że będzie trzymał wolne miejsca aż się ktoś zgłosi. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- u nas jest taka osoba niepełnosprawna wymagająca opieki, jest to siostra zmarłego 
Pana Sztymeli i starsze małżeństwo oboje wymagający opieki. Proponuję aby OPS i 
Sołtysi zebrali informacje o takich osobach w terenie. 
Pani Sekretarz 



- u nas są 2 podania i w ŚDS również są. 
Pan Burmistrz 
- poprosił o rozeznanie w terenie i zgłoszenie takich osób do Pani Haniaczyk. 
Ad. 12 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
J. Strzelec – na terenie Przełaja ZDP już robi wycinki nowo zakupioną maszyną, 
J.Wiencek – robimy wszystko aby z kanalizacją ruszyć jak najszybciej ale procedury 
administracyjne trwają ok. 2 miesiące, których nie da się ominąć  bo mogą być protesty. 
Osoba która złożyła protest spowodowała ,że musi być przeprojektowanie a na posesji 
zostanie tylko przyłącze z przykanalikami. 
Radny J. Wiencek 
- zapytał czy w ogóle w tym roku zaczniemy bo jest już późno, czy nie przepadną nam 
pieniądze? 
Pan Burmistrz 
- na pewno będziemy aneksować o przesunięcie terminów. 
Z. Gładki – rów zgłosimy do Zarządu Melioracji, 
                - wycinkę będziemy stopniowo robili. 
Z.Sobota – wystąpimy z pismem do właścicieli posesji o wycięcie zakrzaczeń, 
                - w sprawie przyorywania drogi na Zapuście, pojedziemy z Policją jeśli się 
                  potwierdzi to będzie mandat. 
W. Tabor – w Gniewięcinie będziemy wycinać zakrzaczenia. 
A.Mysiara – Dyr. Adamek obiecał dać farbę a my sami pomalujemy most i wykosimy, 
                  - na ul Piaskową dowieziemy kamień i wyrównamy. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                    Sekretarz                                     Przewodniczył 

 


